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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig húzódik a korházépítési projekt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint,  ahogy  az  kiderült  a  Magyar  Közlöny  2023.  szeptember  05-én  megjelent  számából,  a
Kormány  úgy  döntött,  hogy  „a  Magyarország  szomszédságában  zajló  háború  idején,  a
rezsicsökkentés megvédése és a honvédelmi célok teljesítése érdekében” több korábbi döntését is
visszavonja.  Mindezek közé tartozik a Dél-budai Centrumkórház (DBC) megközelíthetőségének
fejlesztése, pontosabban egy autópálya lehajtó, illetve a 7-es úton egy új csomópont kiépítése. Ezen
projektek létrejötte elengedhetetlen feltétele a korház megépülésének. Így, az eredetileg tervezett
megnyitó, melyet 2023-ra, majd 2026-ra ígértek, tovább csúszik.

Bedros  J.  Róbertet,  a  projekt  miniszterelnöki  megbízott  vezetője  a  Magyar  Nemzet  kérdésére
megerősítette, hogy a projekt később tud megvalósulni. Az 1,2 millió fő ellátására alkalmas kórház
megépítésének csúszása, számunkra elfogadhatatlan. Ma Magyarországon, mikor az egészségügy
romokban hever, az emberek hónapokat várnak egy CT vizsgálatra, egyéb alap szakegészségügyi
vizsgálatra,  egy  ilyen  intézmény  késedelmes  megépítése,  egyenlő  az  emberek  szükségleteinek
semmibe vételével. Továbbá a budapesti korházak állapota az országos átlaghoz képest is rosszabb.
Maga a beruházás 300 milliárd forintba kerülne. Ez a tény önmagában nem lenne probléma hiszen,
amennyiben a Kormány több mint 1300 milliárd forintnyi adófizetői pénzt tudott költeni külföldi,
szennyező akkumulátor gyárak támogatására, akkor ez sem lenne annyira megerőltető számára.

Kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre, Miniszter Úr:

• Pontosan hol tart a korház tervezési folyamata?
• Mikorra tervezi a Kormány az építési munkálatok elkezdését?
• Mikorra várható a korház átadása, mikortól fogja kiszolgálni a budapestieket? Erre milyen 

kézzelfogható garanciát tud adni a budapestieknek?
 



Várom válaszát!

Budapest, 2023.09.19.

Tisztelettel,

Csárdi Antal
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